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Zápis ze schůze osadního výboru 
V kulturním domě v Lískovci dne 18.1.2024 od 18:00 do 19:30 hodin  
___________________________________________________________________________  
Přítomní: 
Adrian Hutyra, Ing. Viktor Kučera, Sabina Řehová 
Omluvení: 
Ing. Jiří Karlický, Čestmír Palarczyk – zápis schválili online 
_________________________________________________________________________ 
 
Program schůze:  
1. Zahájení schůze a uvítání občanů 
2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na zápis 12/2023 
3. ShrnuU událosU uplynulého měsíce 
4. Představení projektů a akcí na kterých se aktuálně pracuje 
5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru 
6. Diskuze k novým podnětům 
7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi  
8. Schválení zápisu osadním výborem 
9. Závěr a ukončení schůze 
 
 
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:  

 
1. Prameníky na katolickém hřbitově v Lískovci – demontáž nefunkčních prameníků a 

montáž nových. Instalace nových odolnějších prameníků a následné spuštění vody na 
hřbitově bude realizováno do 27.3.2024 (tj. do Velikonoc). Osadní výbor souhlasí 
s uvolněním finanční částky 81.654, 44 Kč vč. DPH.  

2. Nová výsadba dřevin na katolickém hřbitově v Lískovci + odstranění uhynulých 
javorů. Osadní výbor se shodl s občany pro výsadbu 11ks dřeviny Hloh Lavallův 
v západní čásU hřbitova v termínu do 30.11.2024. Pokud se dřeviny uchyU, rozšíří se 
výsadba podél páteřního chodníku. V termínu do 31.3.2024 budou ze hřbitova 
odstraněny uhynulé dřeviny.  

3. Nádoby na posypový materiál. Osadní výbor se rozhodl pro pořízení 5ks 
sklolaminátových nádob na posypový materiál o objemu 250 l. Nádoby budou 
nainstalovány po Lískovci problémových úseků (svahy). ODaSP bude zajišťovat jejich 
naplnění. Odhadované náklady na pořízení činí 45.315 Kč vč. DPH. Typ nádob a 
rozmístění bude zasláno na odbor dopravy.  

 
Stanoviska osadního výboru – nové podněty:  

 
4. Vánoční výzdoba na Vánoce 2024. Nutno projednat obměnu a nákup nového 

světelného řetězu na strom u ZŠ Lískovec + doplnění světelné výzdoby. Náklady budou 
hrazeny z rozpočtu osadního výboru.  

5. Žádáme správce budovy kulturního domu Lískovec (KulturaFM) o výměnu či 
zprovoznění osvětlení bočního schodiště do suterénu kulturního domu.  
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6. Doplnění rozhlasových zařízení na území Lískovce. Nutno projednat doplnění 
rozhlasových zařízení na místech, kde rozhlas nejde vůbec slyšet (ulice Vrakmovská, 
okolí Hájku, Gajerovice).  

7. Harmonogram invesUc 2024. Prosíme odbory o informace ohledně plánovaných 
inveskc pro rok 2024 – (oprava komunikace parcela 3899, oprava chodníku a cesty 
kolem samoobsluhy, ohrady na kontejnery u kat. hřbitova, popř. u KD, stavba 2. etapy 
chodníku kat. hřbitov – kříž, rekonstrukce kabin a klubovny na fotbalovém hřišk, 
oprava můstku nad potokem Podšarajka v Gajerovicích, osvětlení chodníku ke kapličce 
v Hájku, výstavba autobusových zálivů a chodníku u Elisu, oprava parkoviště u KD vč. 
vyznačení parkování na náklady OV, oprava povrchu plochy 3813/2 – kočičí hlavy + 
vyznačení parkování na náklady OV). 
 

Přítomní občané, kteří se zúčastnili diskuze na schůzi osadního výboru si přáli uvést do 
zápisu svůj nesouhlas s novým harmonogramem vývozu komunálního odpadu. Zároveň 
požadují obnovu původního harmonogramu (vývoz 1x týdně).  
 
Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru.  
 
Projekce kina v KD Lískovec budou nově probíhat v pátky.  
 
Osadní výbor Lískovec se bude podílet na organizaci dětského karnevalu a dne děd ve 
spolupráci se SRPŠ ZŠ Lískovec.  
 
Vždy aktuální informace najdete na webu frydekmistek.cz/ovliskovec 
Dále mají občané k dispozici Facebook a Instagram @OVFM.liskovec, aplikaci MUNIPOLIS, 
informace zveřejňované na nástěnkách, v obecním rozhlase nebo zpravodaji města.  
Uživatelé facebooku mohou využít také veřejnou skupinu Lískovec, Frýdek-Místek 
 
______________________ 
Zápis sepsal dne 18.1.2024 
Adrian Hutyra        
Předseda osadního výboru 

 
 
 

 
 


